

Title (en)

Device for isolating at least one lock of hair

Title (de)

Vorrichtung zum Isolieren mindestens einer Haarsträhne

Title (fr)

Dispositif pour isoler au moins une mèche de cheveux

Publication

**EP 1911367 A1 20080416 (FR)**

Application

**EP 07118025 A 20071008**

Priority

FR 0654224 A 20061012

Abstract (en)

The device (1) has two teeth (3, 4) extending from an ellipsoidal base (2). The teeth include longitudinal parts (30, 40) which extend along respective longitudinal axes. The longitudinal parts define an inner space (5) between each other, where the space receives a lock of hair. Projections (31, 41) of the teeth are extended from the longitudinal parts in the inner space. The projections are provided opposite to each other and are extended along two distinct planes, where each longitudinal part is connected to the projection by a round inner edge. Independent claims are also included for the following: (1) an assembly for conditioning and applying a product, comprising a recipient (2) a method for applying a product.

Abstract (fr)

La présente invention concerne un dispositif (1) pour isoler au moins une mèche de cheveux sur laquelle un produit peut être appliqué, ledit dispositif comprenant : - une embase (2), - au moins deux dents (3, 4) s'étendant à partir de ladite embase, chaque dent comportant: - une partie longitudinale (30, 40) s'étendant selon un axe longitudinal respectif, les parties longitudinales définissant entre elles un espace intérieur (5) destiné à recevoir une mèche de cheveux, - une projection (31, 41) s'étendant à partir de ladite partie longitudinale dans ledit espace intérieur, lesdites projections étant en regard l'une de l'autre, dans lequel lesdites projections s'étendent selon deux plans distincts. La présente invention concerne également un ensemble de conditionnement et d'application d'un produit sur une mèche de cheveux ainsi qu'un procédé d'application d'un produit sur une mèche de cheveux.

IPC 8 full level

**A45D 19/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**A45D 19/012** (2021.01 - EP US)

Citation (applicant)

- DE 8119211 U1 19811105
- FR 2589337 A1 19870507 - OREAL [FR]
- DE 10261242 A1 20040715 - BRAUN GMBH [DE]
- FR 2589337 A1 19870507 - OREAL [FR]
- FR 2856560 A1 20041231 - OREAL [FR]
- US 5231999 A 19930803 - SCHROETTNER RUDOLPH J [US]
- US 5694953 A 19971209 - STEPHAN CARL WILFRED BENJAMIN [ZA], et al
- US 2003188759 A1 20031009 - SRIVASTAVA PRITI [US]

Citation (search report)

- [X] DE 8119211 U1 19811105
- [A] DE 10261242 A1 20040715 - BRAUN GMBH [DE]
- [A] US 6295993 B1 20011002 - OUELLETTE MARC [CA]
- [A] US 5060679 A 19911029 - CHRISTOPHER ARMAND [US], et al
- [A] DE 8125011 U1 19811224

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA HR MK RS

DOCDB simple family (publication)

**EP 1911367 A1 20080416**; FR 2906979 A1 20080418; FR 2906979 B1 20081212; US 2008087292 A1 20080417

DOCDB simple family (application)

**EP 07118025 A 20071008**; FR 0654224 A 20061012; US 87147007 A 20071012